
P R O T O K Ó Ł Nr XXXIV/2018 

z obrad XXXIV sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

Obrady odbyły się w dniu 29 czerwca 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Wisznicach. Rozpoczęcie obrad godz. 1400, zakończenie obrad godz. 1450. Obecnych 12 

radnych.  
 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Biełuszka Krzysztof, 

2. Chustecki Grzegorz, 

3. Daniłoś Helena, 

4. Kiryczuk Janusz,  

5. Korszeń Teresa, 

6. Nuszczyk Ewa, 

7. Nuszczyk Zofia, 

8. Raczkowski Leszek, 

9. Semeniuk Andrzej, 

10. Szołucha Elżbieta, 

11. Przybysz Henryk, 

12. Wiczuk Krystyna. 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

 

1. Jakubiuk Mariusz, 

2. Izdebski Krystian, 

3. Waniewska Karolina. 

 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

- stwierdzenie quorum, 

- przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

3. Interpelacje. 

4. Informacja Wójta Gminy o realizacji bieżących zadań, 

- odpowiedzi na interpelacje. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 ustalenia opłaty za pobyt dzieci w Gminnym Klubie Malucha w Wiszniach, 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych 

opłat,  

 ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wisznice, 

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  

 zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

 Punkt 1  



 

XXXIV sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady, 

Wójta Gminy Wisznice Piotra Dragana, pracowników Urzędu Gminy oraz radnych. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk 

stwierdziła, iż w obradach uczestniczy 12 radnych, co stanowi ustawowe quorom do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XXXIII sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie.  

Wójt Gminy Wisznice Piotr Dragan zwrócił się do wysokiej rady o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowej uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny każdego metra 

sześciennego odprowadzonych ścieków. 

Zmiany w porządku obrad zostały zaopiniowane pozytywnie, wysoka rada 

jednogłośnie zadecydowała, iż dodatkowa uchwała zostanie przedstawione do uchwalenia 

jako pierwsza w porządku obrad.   

 

          Punkt 3 

 

Radna Krystyna Wiczuk podziękowała za szybką interwencję i naprawę drogi w 

Rowinach. 

Głos zabiera Wójt Gminy Wisznice, który wyjaśnia, iż drogi gminne, które wymagały 

w tym roku naprawy rzeczywiście zostały naprawione szybko a jakość prac naprawczych są 

na wysokim poziome. Jesteśmy bardzo zadowoleni – dodaje Wójt.  

Ponadto Wójt poinformował, że urząd dwukrotnie ogłaszał przetarg na przebudowę 

wraz z termomodernizacją budynku przedszkola w miejscowości Wisznice, złożona została 

tylko jedna oferta przez firmę AZ-BUD. Oferta jest droższa od ceny założonej, jednak jeżeli 

chcemy wykonać tą inwestycję musimy dołożyć brakujące środki lub zrezygnować z jej 

realizacji – wyjaśnił. Ogłoszono przetargi na modernizację dróg w Gminie Wisznice odcinek 

dróg: Łyniew – Horodyszcze i Wygodę. Najtańszą z 3 złożonych ofert była oferta z kwotą 

opiewającą na 650 tys. Jest to kwota przewyższająca założoną, więc przetarg został rozpisany 

na nowo. Jeżeli i tym razem kwoty będą zbyt duże będzie trzeba zrezygnować z modernizacji 

drogi na Wygodzie (odłożyć jeszcze na później) – dodaje Pan Wójt.  

Pan Wójt zabrał głos również w sprawie inwestycji budowy PSZOKu w Wiszniach. 

Urząd ogłosił dwa przetargi na Utworzenie Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych w Wisznicach, nadal nikt się nie zgłosił do wykonania zadania – informuje 

Wójt. Razem z  Prezesem GZK Leszkiem Draganem przeprowadziliśmy negocjacje z firmą z 

okolic Radzynia Podlaskiego udało się wynegocjować warunki oraz przystępną kwotę do 

utworzenia PSZOKU. W tej chwili plac jest przygotowany już pod teren budowy – wyjaśnia.  

W trakcie przygotowań jest także przetarg na projekt cyfrowy, za którego realizację 

odpowiada Terespol oraz przetarg na oświetlenie LED – tutaj planowany termin ogłoszenia to 

koniec lipca.  

Pan Wójt przypomniał, iż do 10 lipca rolnicy mogą składać wnioski suszowe 

(prawdopodobnie zostaną udzielone kredyty na preferencyjnych warunkach dla tych co mają 

50% strat i dopłaty dla tych co mają 70% STRAT).  

Poinformował także, że przeprowadzona została kontrola w ŚDS. Zakres kontroli 

obejmował min. poprawność zatrudnienia kierownika – kontrola nie wskazała żadnych 

zaleceń, wszystko jest prowadzone w sposób prawidłowy. Wspomniał także o wciąż 

https://ugwisznice.bip.lubelskie.pl/index.php?id=95&p1=szczegoly&p2=57584
https://ugwisznice.bip.lubelskie.pl/index.php?id=95&p1=szczegoly&p2=57584
https://ugwisznice.bip.lubelskie.pl/index.php?id=95&p1=szczegoly&p2=57669


trwającym problemie ASF. W ostatnim czasie zostały zakupione tablice informacyjne, które 

ustawiono w całej gminie.  

 

Punkt 5 

 

Uchwała Nr XXXIV/226/2018 w sprawie ustalenia dopłaty do ceny każdego metra 

sześciennego odprowadzanych ścieków. Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił Pan Wójt 

Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXIV/227/2018 w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w 

Gminnym Klubie Malucha w Wisznicach, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

oraz warunków zwolnienia z tych opłat. Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił Pan Wójt 

Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXIV/228/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Wisznice. Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawiła Przewodnicząca Gminy Wisznice – Ewa 

Nuszczyk. Uchwała została podjęta większością głosów przy 8 głosach „za” oraz 4 głosach 

„wstrzymujących się”  i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXIV/229/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXIV/230/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 6 

  

Pani Ewa Nuszczyk przedstawiła pismo z PSG w Sławatyczach w sprawie 

dofinansowania ich działalności. Wójt Gminy Wisznice zabrał głos w sprawie i wyjaśnił, iż 

po rozmowę z Przewodniczącą Gminy Wisznice w budżecie zabezpieczono kwota 1500 zł, 

którą można już wypłacić. 

 

  Punkt 7 

 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1450  Przewodnicząca Rady 

Gminy Ewa Nuszczyk zamknęła XXXIV sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Ewa Jarosławska - Popielewicz 


